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Leto XII., številka 1 2, junij 2010

Novi stanovanjski objekt 
»Vilapri lipi« nudi 18 stanovanj

Drage bralke in bralci 
glasila občine Dornava!
Ob 15. občinskem prazniku

' Ml Bi *Vam iskreno čestitamo.m
Uredništvo
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Drage občanke in občani, bralke in bralci!
Pred vami je zadnja števil

ka našega občinskega glasila 
v tem mandatu. Pred nami 
pa je tudi občinski praznik, 
praznik nas vseh. Upam, da 
je glasilo skozi vsa štiri leta 
dosegalo svoj namen - poda
janje informacij o delovanju 
in življenju občine in dru
štev, ki delujejo med nami.
Predvsem pozitivnih infor
macij, ki so prevečkrat pre
malo izpostavljene, tiste 
druge, ki pa velikokrat nima
jo velikega pomena, pa so zapisane z velikimi črkami, čeprav vle
čejo »na rumeno«.

In če smo že na koncu mandata, v katerem se je velikokrat sliša
lo, da se »nič ne dela«, je prav, da površno preletimo opravljeno 
delo.

Preden smo se sploh lotili dela, smo morali plačati račune za 
preplastitve cest in izgradnjo pločnika proti pokopališču na 
Polenšaku. Poravnati račune za obnovo šolske kuhinje. Vzeti pa 
smo morali tudi kredit za plačilo računov za izgradnjo kanalizaci
je v letu 2006, da smo lahko začeli z nadaljevanjem izgradnje osta
lih treh vej kanalizacije. Za 1/3 pa smo zmanjšali tudi dolg za 
izgradnjo občinske stavbe. Veliko denarja za plačilo investicij za 
nazaj, kar pa nas je »teplo« cel ta mandat in nas tudi še bo v nasled
njem.

V prvem letu so bile tako naše naj večje investicije na področju 
izgradnje prve veje kanalizacije, kar teritorialno pomeni kar pribli
žno dve tretjini Dornave. Naslednja velika pridobitev je izgradnja 
zdravstvene in zobozdravstvene ambulante in v naslednjem letu še 
podelitev koncesije zdravnici in zobozdravniku. Velik delež smo 
namenili tudi za novo gasilsko vozilo v Dornavi ter novi gasilski 
dom v Žamencih. Zgrajene je bilo veliko javne razsvetljave, nove 
elektrifikacije in položenih optičnih cevi. Narejena je bila tudi 
komasacija v Mezgovcih, po tem pa še urejene komasacijske ceste.

V letu 2008 je bila spet največja investicija na področju kanaliza
cije. V Mezgovcih smo zgradili tretjo in četrto vejo kanalizacije, 
tudi del čez železniško progo. Spodnji del Mezgovcev smo poveza
li tudi s kolesarsko potjo. Prav tako kot v Dornavi smo tudi v 
Mezgovcih pospravili pod zemljo veliko ostale infrastrukture: raz
svetljava, elektrika (delno, delno pa že položili plastične cevi), opti
ka. Z Občino Juršinci smo uredili cesto Vodul - Polenšak, kjer smo 
se skupaj prijavili na evropska sredstva in jih tudi uspešno počrpa- 
li. Nabavljena je bila tudi oprema za režijski obrat: traktor, mulčer 
obcestnih brežin, plug in posipalec za zimsko službo ter pometalec 
cest. Uredili pa smo tudi deponijo za mešanico za posip cest v zimi 
in na novo prekrili strojno lopo, kjer je center režijskega obrata. Na 
podružnični šoli na Polenšaku smo uredili tudi sanitarije in kuril
nico, saj je vse že bilo močno izrabljeno in tako rekoč neprimerno 
za nadaljnjo uporabo. Uredili pa smo tudi vso dokumentacijo za 
izgradnjo večstanovanjske zgradbe Vila pri lipi.

V letu 2009 smo na Polenšaku začeli z gradnjo gasilsko-kultur- 
nega doma. Narejena je bila komasacija Ptujsko polje I v Dornavi, 
kar je sicer bilo v planu za leto 2010. Zaradi tega bodo komasacij
ske ceste narejene leto bolj pozno, saj je bilo tako planirano že prej 
v načrtu razvojnih programov. Ker pa so nekateri hoteli komasaci

je prej, kot je bilo dogovorjeno, bo pač s tem potrebno počakati, saj 
je za takšne projekte potrebno zagotoviti večja finančna sredstva. 
Potekala je tudi gradnja Vile pri lipi v Dornavi, kjer je 18 stanovanj, 
s tem pa tudi rešen problem stare šole, ki je kraju prej bila v sramo
to kot v ponos. Konec leta smo v Dornavi tudi modernizirali cesto 
mimo občinske stavbe, krožišča pri cerkvi in nazaj do regionalke 
mimo osnovne šole. Zgrajeno je bilo tudi novo krožišče pri gasil
skem domu v Dornavi.

V letu 2010 bo končan gasilsko-kulturni dom, kljub manjšim 
neljubim dogodkom, za katere krivde ni moč iskati na naši strani. 
Uredili smo vso dokumentacijo za izgradnjo vrtca, vključno z 
gradbeno dokumentacijo. Urejamo tudi dokumentacijo za izgrad
njo nove kulturne dvorane z ostalimi spremljajočimi prostori v 
Dornavi. (Za primer: vrednost dokumentacije za vrtec znaša 
dobrih 60.000,- evrov.)

Potrebnih je bilo urediti še veliko manjših zadev, kot so zaščite 
mostov, čiščenje jarkov, ureditev prepustov, montaža dodatnih luči 
javne razsvetljave, ureditev namakalnega sistema na igrišču v 
Dornavi, prav tako razsvetljave igrišča v Dornavi, skupaj z žamen- 
skimi gasilci ureditev igrišča v Žamencih, postavitev kakšne 
avtobusne hišice in obračališča itd., da ne naštevam vsega po
storjenega.

Kljub temu »da nekateri ne vidijo postorjenega«, je bilo nareje
nega veliko, še posebej ob upoštevanju dejstva, s kakšno blagajno 
smo začeli.

Zanemariti pa ne smemo tudi dogajanja na kulturnem in šport
nem področju. Občina je podpirala tradicionalne, športne in kul
turne prireditve. Tudi sami smo organizirali več razstav v prosto
rih občine, kjer so otvoritve vedno spremljali kulturni programi. K 
podpori društvom moramo zraven sredstev, ki jih pridobijo na 
razpisih, prišteti tudi strošek električne energije, ki jo vsem dru
štvo pokriva občina, strošek telovadnice, ki jo vsa zainteresirana 
društva uporabljajo brezplačno itd.

Za kmete in obrtnike smo organizirali brezplačna izobraževanja 
za varstvo pri delu, varno rokovanje z motorno žago, uporabo fito
farmacevtskih sredstev in še kaj.

Uvedli smo tudi nagrade za odličnjake v osnovnih in srednjih 
šolah, stimuliramo pa tudi pridne študente.

Skratka, poskušali smo poskrbeti za vse občane v najvišji možni 
meri. Naredili tudi toliko, kolikor je v naši moči.

Vem, da ni možno zadovoljiti vseh, saj kot pravijo, »za vse še bog 
ni dovolj dober«, smo pa delali za dobrobit vseh in to ne za obdob
je štirih let, pač pa smo gledali, da bi naše poteze bile pozitivne tudi 
za na prej.

Zato se ob koncu mandata vsem, s katerimi smo na kakršen koli 
način sodelovali, iskreno zahvaljujem in želim, da bi opravljeno 
delo bilo tudi vsem v ponos, saj človeku, ki dela v dobro vseh, dru
gega ne ostane kot lastno zadovoljstvo ob misli, da si deloval v 
dobro vseh. Hvaležnosti pri takšnem delu ne smeš pričakovati, saj 
te lahko to zelo razočara.

Ob občinskem prazniku Vam želim vse dobro in prijetno poču
tje v naši skupni občini.

Vaš župan 
Rajko Janžekovič
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OBVESTILO 
voznikom motornih koles 

in koles z motorjem
Prihajajo toplejši dnevi in vse več voznikov je ali bo začelo upora

bljati svoja motorna kolesa ali kolesa z motorjem za prevoz na delo ali 
v šolo. Poleg opozoril v zvezi s previdno vožnjo in preverjanjem teh
nične neoporečnosti prevoznega sredstva bi želeli opozoriti še na 
naslednje najpogostejše kršitve:

- Voznik in potnik na kolesu z motorjem ali motornem kolesu 
morata med vožnjo nositi na glavi pripeto homologirano zaščit
no motoristično čelado.
Z globo 120 evrov se za prekršek kaznuje voznik ali sopotnik, ki 
ravna v nasprotju s to določbo, (84. člen ZVCP-1).

- Voznik kolesa z motorjem, mlajši od 16 let, ne sme prevažati pot
nika, (7. odstavek 104. člena ZVCP-1).
Predpisana globa za storjeni prekršek je 80 evrov.

Glede na to, da se nekateri dijaki vozijo v srednjo šolo na Ptuj tudi 
s kolesi z motorjem, želimo opozoriti, da je v skladu z 99. členom 
ZVCP-1 prepovedan promet v območju za pešce tudi za kolesa z 
motorjem in motorna kolesa. Z globo 160 evrov se kaznuje voznik, 
ki ravna v nasprotju s to določbo. Najpogostejše kršitve so zaradi obi
ska gostinskih lokalov v centru Ptuja.

Območje za pešce obsega del Miklošičeve ulice (od Reprize), Ulico 
Heroja Lacka, Mestni trg, Murkovo ulico, Zelenikovo ulico, 
Aškerčevo ulico in Krempljevo ulico in je označeno z ustrezno pro
metno signalizacijo.

Za nadzor nad spoštovanjem navedenih določb so v skladu z 
ZVCP-1 poleg policije pristojni tudi občinski redarji.

ZVCP-1 Zakon o varnosti cestnega prometa

Vodja Medobčinskega redarstva Robert Brkič

zaposlitvi iz poslovnega razloga, stečaja ali likvidacije podjetja. Kot 
presežni delavci se znajdejo v situaciji, ko večinoma ne vedo, kako 
naprej. Ravno z namenom prve podpore osebam v postopku izgublja
nja zaposlitve deluje Sklad dela Spodnje Podravje s sedežem v Ptuju. 
Že v lanskem letu, ko je bil velik porast brezposelnosti, so se v Sklad 
dela vključili presežni delavci, in to predvsem tisti, ki so se odločili, da 
se ne prepustijo brezizhodni situaciji, ampak se želijo čim hitreje vrni
ti v zaposlitev oziroma si zadati cilj ostati zaposljiv in aktiven na trgu 
dela.

Sklad dela nudi individualne in skupinske oblike informiranja in 
svetovanja v info točkah, ki bodo organizirane v podjetjih, na sedežu 
Sklada dela in v nekaterih občinah. Osebe, ki se bodo vključile v Sklad 
dela, bodo dobile možnost vključitve v delavnico, ki jo izvaja ta sklad.

V delavnicah bodo dobili napotke, kako se prijaviti na Zavodu za 
zaposlovanje, spoznali bodo možnosti in poti do novega dela in zapo
slitve, si zadali zaposlitveni cilj in oblikovali načrt, kako ga doseči. 
Pomagali jim bomo pri pridobitvi osnovnih komunikacijskih veščin 
in tehnik, potrebnih za iskanje nove zaposlitve. Srečali se bomo 4-krat 
po uskladitvi termina.

Delavnice bodo potekale v Ptuju in Ormožu. V dogovoru z 
Zavodom za zaposlovanje bodo udeležencem Sklada dela Spodnje 
Podravje prednostno omogočene tudi vključitve v druge programe, 
da se bodo čim hitreje in lažje ponovno zaposlili, kar tudi za njih 
predstavlja določeno prednost.

Vključitev v Sklad dela je prostovoljna in brezplačna.

Prve informacije in vpis v Sklad dela vam nudimo v info točkah na 
sedežu Sklada dela Spodnje Podravje v Ptuju, Aškerčeva ulica 1, v 
ponedeljek od 9.00 do 11.00 ure in v sredo od 13.00 do 15.00 ure. 
Pokličete lahko na telefon: 749 34 64 ali GSM: 041 663 359 (Jelka 
Zabavnik).

Informativne ure imamo tudi v prostorih občine Ormož, Ptujska 
c.6 (soba št.lSa, I.nadstr.), vsak torek od 15.00 do 16.00 ure.

V situaciji, v kateri ste se znašli, niste sami, vendar je prvi korak 
vaš. Sklad dela vam bo stal ob strani.

Ustanova za izvajanje aktivne poli
tike zaposlovanja

Aškerčeva 1, 2250 Ptuj

Sklad dela Spodnje Podravje
Telefon: 02 749 34 64 , 
GSM:041/663 359

V sklopu akcije
»Očistimo Slovenijo v 
enem dnevu« - očistili 
tudi Občino Dornava

Sklad dela s sedežem na Ptuju 
nudi informiranje in 

svetovanje osebam v postopku 
izgubljanja zaposlitve

Tudi letošnje leto bo zaznamovano z neugodno gospodarsko situa
cijo, zato se predvideva, da se bo povečala tudi brezposelnost.

Danes veliko ljudi ostaja brez dela zaradi odpovedi pogodbe o

17. aprila je tudi v naši občini potekala čistilna akcija, ki smo jo tudi 
letos kot vsa leta nazaj organizirali v okviru vseh delujočih društev na 
območju občine, učencev OŠ Dornava, gojencev zavoda Dornava. Na 
samo akcijo pa smo povabili z vabili v vsako gospodinjstvo tudi vse 
občane naše občine. Sodeč na odziv, ki je bil letošnje leto zelo velik, 
vidimo, da je cilj večine občanov, da je naše okolje tako lepo in boga
to, da ga moramo ohranjati in pustiti čistega našim zanamcem.

Uspelo nam je tisto, o čemer so nekateri mogoče dvomili, a vendar
le smo prepričani, da ta velik odziv ne kaže izpustiti iz rok, da se bomo 
tudi v prihodnje aktivno vključili v čiščenje našega okolja in tega vzeli 
za svojega.
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POROČILO O ORGANIZACIJI IN IZVEDBI AKCIJE V OBČINI DORNAVA

Organizator (ime in priimek) Občina Dornava in komisija za 
društvene dejavnosti v občini Dornava

ŠTEVILO SODELUJOČIH PROSTOVOUCEV 

število sodelujočih pred 17. 4.

Število vrtcev Število otrok Število šol (OŠ, SŠ) Število otrok Drugi prostovoljci
1 50

Število sodelujočih na dan 17. 4.

Število vrtcev Število otrok Število šol (OŠ, SŠ) Število otrok
OŠ dr. Franja Žgeča 

Dornava
180

Število vrtcev Število otrok Število šol (OŠ, SŠ) Število otrok

Število ostalih 
prostovoljcev

Število sodelujočih 
društev, klubov, skupin

število vseh 
prostovoljcev

Štev. prostovoljcev v % glede 
na število prebivalcev občine

395 17 575 20% od vseh 2.700 preb.

ČIŠČENJE ODLAGALIŠČ

Število na novo odkritih odlagališč Čiščenje obstoječih
Število v celoti saniranih odlagališč .
Število odlagališč, ki so delno očiščena 3

Količina odpadkov v m3 74,2

Količina odpadkov v tonah 10.300 kg

Število odlagališč, ki so ostala neočiščena 2
Ocena količine odpadkov, ki je tam ostala cca 5.000 kg

Za sodelovanje se organizator čistilne akcije: Občina Dornava in 
Komisija za društvene dejavnosti iskreno zahvaljujeta vsem ude
ležencem.

Istočasno se želimo zahvaliti posameznim prostovoljcem - doma
čim občanom, ki so s svojimi lastnimi prevozi vozili odpadke na Čisto 
mesto Ptuj.

Takšnega tvornega sodelovanja si želimo tudi v prihodnje, saj bomo 
le z lastnim zgledom poskrbeli za to, da bo ilegalno odlaganje odpad
kov preteklost. Tu predvsem želimo apelirati na lastnike divjih odla
gališč, ki bodo morali skrbeti, da bodo sprotno ažurirali odlaganje 
odpadkov na privatnih zemljiščih.

Vsi si želimo do leta 2030 doseči nepredstavljiv cilj - družbo brez 
odpadkov.

Zapisala 
Anica Vrabl

Matematična tekmovanja 
za Vegova priznanja

Na naši šoli že vrsto let sodelujemo na tekmovanju za Vegova pri
znanja, ki jih za področje matematike organizira Društvo matemati
kov, fizikov in astronomov.

Nekaj zanimivosti iz zgodovine tekmovanja:
Državno tekmovanje osnovnošolcev v znanju matematike je eno 

najstarejših tekmovanj slovenskih osnovnošolcev v znanju katerega 
izmed šolskih predmetov, saj je bilo prvo tekmovanje, tedaj še repu
bliško, organizirano že v šolskem letu 1964/1965. Sprva so na držav

nem tekmovanju tekmovali le učenci 8. razreda osemletne OŠ, od leta 
1980/1981 dalje na državnem tekmovanju sodelujejo učenci 7. razre
da osemletne OŠ, od šolskega leta 2007/2008 dalje pa na državnem 
tekmovanju sodelujejo učenci zadnjih treh razredov OŠ.

V letu 1970/1971 je tekmovanje dobilo ime po Juriju Vegi. Od pre
imenovanja dalje, skladno s sprejetim pravilnikom, lahko za dosežek 
na šolskem tekmovanju prejmejo bronasto Vegovo priznanje, za dose
žek na področnem tekmovanju srebrno Vegovo priznanje, za dosežek 
na državnem tekmovanju pa zlato Vegovo priznanje.

V šolskem letu 1994/1995 so poskusno izvedli šolsko tekmovanje z 
nalogami Evropskega matematičnega kenguruja in ga razširili na 
učence 3. in 4. razreda. V naslednjem letu so sklenili šolsko tekmova
nje z nalogami Evropskega matematičnega kenguruja razširiti še na 
učence 2. razreda, od šolskega leta 2003/2004 dalje pa so take naloge 
na voljo za vse razrede osem- in devetletne OŠ.

Tudi na naši šoli se trudimo čimbolj popularizirati matematiko, ki 
učence spremlja na vseh stopnjah izobraževanja, zato so se že drugo 
šolsko leto tekmovanju pridružili tudi učenci podružnične šole na 
Polenšaku. Na prvi stopnji tekmovanja je v tem šolskem letu skupaj 
tekmovalo 147 učencev in učenk od 1. do 9. razreda.

18. marca je potekalo šolsko tekmovanje za bronasto Vegovo pri
znanje. Sodelovalo je:

• 24 učencev in učenk 1. razreda pod mentorstvom učiteljic Sonje 
Čuš in Zlatke Zelenik. Bronasto Vegovo priznanje je osvojilo 10 
prvošolcev: Leon Bratec, Špela Florjanič, Jan Mislovič, Tim Petek, 
Tim Prigl, Mika Martin Golob, Tomi Golob, Saša Leben, Žan Petek 
in Marko Zelenjak.

• 23 učencev in učenk 2. razreda pod mentorstvom učiteljic Slavice 
Golob in Zlatke Zelenik. Bronasto Vegovo priznanje je osvojilo 8 
učencev in učenk: Lea Arnejčič, Alen Drevenšek, Nika Vesenjak, 
Alina Krušič, Lara Herga, Patricija Junger, Urška Škec, Lea Sofi 
Štumberger.

• 25 učencev in učenk 3. razreda pod mentorstvom učiteljice 
Darinke Žnidarič. Bronasto Vegovo priznanje je osvojilo 8 učencev 
in učenk: Tomaž Horvat, Valentina Lovrec, Luka Janša, Primož 
Doberšek, Filip Zelenjak, Niko Hojnik, Ela Herga in Vanesa 
Zajšek.

• 23 učencev in učenk 4. razreda pod mentorstvom učiteljic Nade 
Mlinarič Gregorec in Zlatke Zelenik. Bronasto Vegovo priznanje je 
osvojilo 7 učencev in učenk: Tajda Špes, Janja Orovič, Leonardo 
Čuš Gerževič, Rachela Škrinjar, Jan Zver, Tadej Mlinarič in Tadej 
Novoselnik.

• 10 učencev in učenk 5. razreda pod mentorstvom učiteljice Majde 
Anzelc. Bronasto Vegovo priznanje je osvojilo 5 učencev in učenk: 
Vesna Brenholc, Polona Gomboc, Monika Golob, Eva Lajh in Nika 
Serban.

• 9 učencev in učenk 6. razreda pod mentorstvom učiteljice Marte 
Šilak. Bronasto Vegovo priznanje so osvojili 3 učenci in učenke: 
Monika Kvar, Tomaž Majcen in Alenka Golub.

• 12 učencev in učenk 7. razreda pod mentorstvom učiteljice Marte 
Šilak. Bronasto Vegovo priznanje so osvojili 4 učenci in učenke: 
Larisa Pihler, Nina Krajnc, Rebeka Visenjak in Danijela Cvetko.

• 7 učencev in učenk 8. razreda pod mentorstvom učiteljice Zdenke 
Kostanjevec. Bronasto Vegovo priznanje sta osvojila 2 učenca: 
Andrej Martin Žgeč in Jernej Orovič.

• 14 učencev in učenk 9. razreda pod mentorstvom učiteljice Zdenke 
Kostanjevec. Bronasto Vegovo priznanje so osvojili 4 učenci: Matej 
Tili, Nejc Gradišer, Dominik Korpič in Gregor Svržnjak.

Učenci 7., 8. in 9. razreda se lahko udeležijo tudi 2. stopnje tekmo
vanja, kjer tekmujejo za srebrno Vegovo priznanje.



31. marca je bilo na OŠ Ivanjkovci področno tekmovanje iz mate
matike. Našo šolo so zastopali naslednji učenci: Nina Krajnc in Larisa 
Pihler iz 7. razreda, Jernej Orovič, Andrej Martin Žgeč in Mitja Čuš iz 
8. razreda ter Matej Tili in Nejc Gradišer iz 9. razreda.

Srebrno Vegovo priznanje sta osvojila Matej Tili, ki se je uvrstil na 
4. mesto, in Nejc Gradišer iz 9. razreda ter Jernej Orovič iz 8. razreda, 
ki si je delil 1. mesto, pridobil praktično nagrado in se uvrstil na drža
vno tekmovanje, ter Andrej Martin Žgeč.

Učenci 7., 8. in 9. razreda se lahko udeležijo tudi 3. stopnje tekmo
vanja, kjer tekmujejo za zlato Vegovo priznanje.

17. aprila je bilo na OŠ Bojana Ilicha v Mariboru državno tekmova
nje iz matematike. Našo šolo je pod mentorstvom učiteljice Zdenke 
Kostanjevec zastopal Jernej Orovič,. Zlatega priznanja mu sicer ni 
uspelo osvojiti, smo pa na njegovo znanje matematike zelo ponosni.

Zapisala: Marta Šilak
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Bili smo na tekmovanju
Čebele so na našem planetu že dobrih 40 milijonov let. Ves ta čas 

skrbijo, da je naš svet na Zemlji lepši, plodnejši, boljši.

Mladi čebelarji čebelarskega krožka spoznavamo življenje, lastno
sti, pomen... čebel.

Vsako leto se udeležimo državnega čebelarskega tekmovanja. Letos 
je bilo 33. tekmovanje mladih čebelarjev v soboto, 8. 5. 2010, v 
Cerkljah na Gorenjskem.

Polni pričakovanj smo se zgodaj zjutraj odpravili na pot. Tokrat so 
bili mladi čebelarji pri reševanju zelo uspešni in so osvojili zlato pri
znanje in srebrni priznanji.

Kdo so bili udeleženci tekmovanja? To so bili:

- Eva LAJH - 5. a in Mojca GOMBOC - 5. a sta osvojili zlato priznanje,
- Tomas KONDRIČ - 4. a in Jan ZVER - 4. a sta osvojila srebrno pri

znanje ter
- Tjaša ŠALAMUN - 4. a in Tomaž MAJCEN- 6. a sta osvojila tudi 

srebrno tekmovanje.
Želimo si še večkrat takih rezultatov.

■ In še fotografija s srečanja mladih čebelarjev (manjka tekmo
valec Tomaž Majcen)

Dan zemlje
Tudi letos je podjetje Altius d.o.o. v sodelovanju s podjetjem Čisto 

mesto d.o.o. organiziralo dogodek ob dnevu Zemlje z naslovom 
"Zemlja ni smetišče, Zemlja je naš dom", ki je bil v četrtek, 22. aprila 
2010, na Novem trgu na Ptuju. Poslanstvo prireditve je skrb za čisto 
okolje, njegovo ohranjanje in opozoriti na problem onesnaževanja 
okolja.
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Letošnje prireditve smo se udeležili učenke in učenci izbirnega 
predmeta likovno snovanje 1: Aleksandra Korpič, Karmen Petek, 
Melani Žnidarič, Denis Majerič, Evelin Cvetko, Klara Vaupotič, Nina 
Krajnc, Rebeka Visenjak, Marjana Bedenik, Sašo Breč in mentorica 
Zlatka Prelog. S predstavitvijo, ki smo jo pripravili na stojnici, in z 
igro, ki smo jo odigrali, smo želeli opozoriti na nevarnost PVC vrečk 
za okolje in pokazati, da je plastično vrečko, preden jo zavržemo, 
možno uporabiti vsaj še enkrat. Predstavitev smo povezali z modo in 
izdelali dežne plašče, univerzalne trakove, ki jih lahko uporabljamo 
tudi kot knjižne kazalke, zapestnice ali kot vrvico za oblikovanje 
pričeske.

Kljub slabemu vremenu je naša predstavitev dobro stekla in prepri
čani smo, da smo prispevali kamenček v mozaiku ozaveščanja nas 
vseh v skrbi za čistejše okolje.

Nina Krajnc 7. a

Mentorica Slavica Golob
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Projekt GO-CAR-GO,
izdelava avtomobilčka

Na naši šoli imamo učence, ki radi ustvarjajo in raziskujejo. V šol
skem letu 2009/2010 smo se vključili v projekt GO-CAR-GO (Bo, kar 
bo). Pri tem projektu gre za sodelovanje s Šolskim centrom Ptuj, ki je 
osnovnošolcem ponudil dodelavo izdelka - avtomobilčka, ob katerem 
bi spoznavali določene poklice, za katere izobražujejo na njihovi 
šoli. Vsak avtomobilček bo nekaj posebnega, unikat in se bo imenoval 
ekstramobil.Z njim se bo lahko po rahlo nagnjenem terenu spustil en 
učenec.

Učenci osmega razreda Aleks Florjanič, Blaž Kukovec, Alen Golob, 
Mario Rimele, Sebastijan Krajnc in Denis Nedeljko iz šestega razreda 
so se vneto lotili skupinskega projektnega dela. Pred njimi je bilo pod
vozje. Kako pričeti z delom, da bo nastal avtomobilček, kakšno obli
ko bo imel, iz katerega materiala ga izdelati, kakšen bo volan, sedež, 
so bila prva vprašanja.

Učenci so razmišljali in razvijali ideje o obliki, risali skice, načrte, 
izrezovali šablone in načrtovali potek dela. Razvijali so sposobnosti 
delovanja v skupini in prevzemanja odgovornosti.Upoštevali so eko
nomski vidik izdelave in uporabili že uporabljen material. Za stroko
vni nasvet smo prosili gospoda Slodnjaka iz avtomehanične delavni
ce, ki nam je z veseljem priskočil na pomoč in zvaril kovinsko držalo 
na avtomobilček.

Okrog avtomobilčka se je nabralo kup orodja, strojev in materiala. 
Pričelo se je izrezovanje sestavnih delov, vrtanje, privijanje, barvanje, 
vgrajevanje elektronskih naprav. Tudi tu smo imeli strokovno sveto
vanje in pomoč Aleksovega očeta. Obema se iskreno zahvaljujemo.

Prvi rezultati so bili vidni, avtomobilček je dobil svojo obliko. 
Učenci pa so ugotovili, da so lahko tudi prvomajske počitnice ustvar
jalne, saj so bogatejši za nova teoretična in praktična znanja ter nova 
doživetja.

Izdelani »ekstramobili« bodo na ogled v trgovskem centru Qlandija 
na Ptuju od 15. do 19. maja 2010.

Osnovnošolci bodo svoje aktivnosti prikazali 20. maja 2010 na 1. 
srečanju GO-CAR-GO (Bo, kar bo!) v Šolskem centru Ptuj, kjer bo 
predstavitev in spretnostna vožnja z ekstramobilom. Ob tem pa zago
tovo ne bo manjkalo smeha in zabave, športnega vzdušja in navijanja 
za svojo ekipo. Gost srečanja in veliko presenečenje bo Miran Ališič, 
komentator dirk FORMULE 1.

Mentorja: Silva Ducman, Danilo Muršec

Literarni večer malo drugače
Letošnji literarni večer ob slovenskem kulturnem prazniku smo 

pripravili v četrtek, 5. februarja, ob 18. uri v šolski avli. Čeprav je pos
večen Francetu Prešernu, našemu največjemu slovenskemu pesniku, 
smo se letošnje šolsko leto osredinili na pesnike, ki so jih učenci od 2. 
do 9. razreda bolje spoznali na tekmovanju za Cankarjevo priznanje. 
To so Oton Župančič, Bina Štampe Žmavc, Ervin Fritz in Tone 
Pavček. Župančičeve Mehurčke so predstavili otroci 2. in 3. razreda, 
Živo hišo Bine Štampe Žmavc učenci 4. in 5. razreda, pesniško zbirko 
Vrane učenci 6. in 7. razreda, najstarejši učenci pa so brali Majnice in 
majhnice: pesmi mnogih let za mnoge bralce Toneta Pavčka. Med 
samimi predstavitvami pesnikov smo lahko prisluhnili glasbenim 
točkam, ki so jih pripravili učenci naše šole v sodelovanju z glasbeno 
šolo Nocturno.

Brez Franceta Prešerna pa vseeno ni šlo. Njegovo Železno cesto so 
odlično dramatizirali učenci 5., 6., 7. in 8. razreda.

Na šolski prireditvi smo začeli in končali s šolskim zborom, zvečer 
pa je mlade pevce zamenjal oktet.

Nataša I. Ropič

Tekmovanje v materinščini
Komisija za tekmovanje v znanju slovenščine za Cankarjevo prizna

nje, ki poteka v okviru Zavoda Republike Slovenije za šolstvo, je obli
kovala naslov tekmovanja in izbrala besedila za šolsko leto 2009/2010, 
ki so bila podlaga za preverjanje bralne zmožnosti ter zmožnosti pisa
nja spisa, povezanega z izbranim književnim besedilom ter priporo
čeno dodatno literaturo.

Naslov oziroma tema tekmovanja je bila: DOM TVOJE, MOJE 
PESMI.

Učenci so brali naslednja izbrana književna besedila:

• 2., 3. razred: Oton Župančič, Mehurčki;
• 4., 5. razred: Bina Štampe Žmavc, Živa hiša;
• 6., 7. razred: Ervin Fritz, Vrane;
• 8., 9. razred: Tone Pavček, Majnice in majhnice: pesmi mnogih let

za mnoge bralce.

Tekmovanje je potekalo na treh ravneh; šolsko, kjer so lahko osvo
jili bronasto priznanje, regijsko, kjer so prejeli srebrno priznanje, in 
državno, kjer je moč doseči zlato Cankarjevo priznanje.

Šolsko tekmovanje je potekalo v torek, 8. decembra 2009, ob 11. 
uri za učence od 2. do 5. razreda, ob 13. uri pa za učence od 6. do 9. 
razreda.

V drugem razredu je pod mentorstvom ge. Slavice Golob tekmova
lo 15 učencev, bronasto priznanje jih je prejelo 5: Lea Arnejčič, Lea 
Sofi Štumberger, Patricija Junger, Urša Škec, Lejon Brenholc, Marsel 
Horvat, Alen Drevenšek, Alina Krušič, Lara Herga, Fabian Mohorič, 
Lara Vuzem Vajda, Dominik Cvetko, Nika Visenjak, Leo Belšak in 
Alen Polič.

V tretjem razredu je pod mentorstvom ge. Darinke Žnidarič brona
sto priznanje prejelo 5 učencev, tekmovalo jih je 12. To so: Primož 
Doberšek, Alina Hojnik, Katja Šacer, Luka Janša, Doroteja Potrč, 
Arijana Horvat, Ana Florjanič, Tomaž Horvat, Ela Herga, Jernej 
Petek, Iris Vaupotič in Niko Hojnik.

V četrtem razredu sta mentorici Zlatka Zelenik in Nada Mlinarič 
Gregorec za tekmovanje pripravili 14 učencev, bronasto priznanje je 
prejelo 5 učencev: Leonardo Čuš Gerževič, Janja Meško, Tajda Špes, 
Jernej Masten Toplak, Tadej Mlinarič, Ina Krajnc, Anton Cvetko, Janja 
Orovič, Katja Šoštarič, Tadej Novoselnik, Rachela Škrinjar, Jan Zver, 
Sergej Rojht in Larisa Majcen.

V petem razredu je tekmovalo 11 učencev, bronasto Cankarjevo 
priznanje jih je prejelo 5. To so: Maja Petek, Polona Gomboc, Nika 
Serban, Živa Doberšek, Eva Lajh, Erika Hameršak, Rika Herga, Katja 
Petek, Nika Petrovič, Monika Golob in Marko Novak. Mentorica je 
bila Majda Anzelc.

Pod mentorstvom Majde Anzelc in Nataše I. Ropič je tekmovalo 12 
učencev šestega razreda. Bronasto priznanje je prejelo 5 najboljših: 
Tomaž Majcen, Patricija Hojnik, Aljaž Šalamun, Eva Sire, Marsel 
Veselič, Alen Sauer, Jolanda Osebek, Gašper Lovrec, Nika Bezjak, 
Alenka Golub, Andrej Bratušek in Monika Kvar.

V sedmem razredu je pod mentorstvom Nataše I. Ropič tekmovalo 
7 učencev, 3 najboljši bralci so osvojili bronasto Cankarjevo priznanje:



Danijela Cvetko, Minea Kristovič, Aleksandra Korpič, Rebeka 
Visenjak, Valentina Rojht, Melani Žnidarič in Klara Vaupotič.

V osmem razredu so pod vodstvom Nataše I. Ropič tekmovale 4 
učenke, 2 učenki sta prejeli bronasto priznanje: Kaja Rukav, Doroteja 
Meško, Melanie Golob in Eva Štrafela. Učenka Kaja Rukav se je ude
ležila tudi regijskega tekmovanja, ki je potekalo v torek, 2. februarja 
2010, na Osnovni šoli Olge Meglič, in na tej ravni od treh tekmoval
cev naše šole edina dosegla srebrno Cankarjevo priznanje. Za ta po
dvig ji iskreno čestitamo!

V devetem razredu so se za Cankarjevo tekmovanje potegovali 
Maša Novak, Klemen Lah, Neli Mavrič, Lara Šacer, Nuša Horvat, 
Dominik Korpič, Dominik Masten Toplak, Luka Florjanič in Urška 
Petek. Bronasto priznanje so osvojili trije učenci, dva učenca, Maša 
Novak in Klemen Lah, pa sta se udeležila še regijskega tekmovanja, 
kjer pa žal nista dosegla srebra.

Kljub temu pa jima čestitamo za vloženo delo in njun trud!

Mentorici: Irena Vesenjak in Nataša I. Ropič.

Nataša I. Ropič
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Dan naše šole
Osnovna šola dr. Franja Žgeča praznuje svoj praznik 11. aprila. Ker 

je bil letošnji praznik na nedeljo, smo dan šole organizirali v ponede
ljek, 12. aprila. Učenci so imeli pouk le prvi dve uri; najprej pogovor
no uro, kjer so skupaj z razrednikom govorili o vedenju na gledališki 
predstavi, o dramskem besedilu, nastanku in njegovi zgradbi, značil
nostih, nastopajočih bitjih, basni, nauku v basni ...

Ob tej priložnosti smo v svojo sredino povabili učence osnovne šole 
Mladika z mentorico Karmen Ivančič, ki so nam zaigrali dvojezično 
igro z naslovom Zakaj sovražijo svinje pse, psi mačke in mačke miši? 
Predstava je trajala 45 minut; najprej je bila zaigrana v slovenskem 
jeziku, kasneje so jo učenci, ki obiskujejo angleščino kot izbirni pred
met, zaigrali še v angleščini. Besedilo za dramsko uprizoritev, katere
ga moralni nauk je »svoje delo pravočasno opravi sam«, je nastalo po 
priredbi ljudskega besedila, avtorica priredbe je devetošolka Tjaša 
Pavlovič.

■ Učenci gledališkega kluba med igranjem

Ob minimalistični in preprosti sceni ter enostavni kostumografiji 
so uživali predvsem naši najmlajši, ki so mlade igralce med samo 
predstavo večkrat nagradili s smehom. Malo manj zadovoljni so bili 
učenci višjih razredov, ki morajo ob takšnih priložnostih sedeti zadaj.
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■ Učenci izbirnega predmeta angleščine na odru

In dogaja se, da ne vidijo in ne slišijo ... Zato si bomo v prihodnosti 
prizadevali za manjši oder, ki bi prišel prav tudi ob drugih pomemb
nejših prireditvah, ki jih pripravljamo na naši šoli - za učence in 
izven.

Po končani predstavi je sledila malica, ki je bila dnevu primerna, 
nato pa so učenci odšli domov.

Nataša I. Ropič

Klub mladih občine Dornava
Klub mladih občine Dornava se vam tokrat predstavlja na malo 

drugačen način. Do sedaj smo namreč vedno gledali le na tisto, kar 
smo postorili v preteklosti. Sedaj pa se bomo osredotočili na pri
hodnost.

Naj samo povemo, da smo že drugo leto zapored brezdomci. To ne 
pomeni, da mladi ne stanujemo pri starših ali v svojih stanovanjih. Le 
svojega prostora, kjer bi se lahko skupaj družili, nimamo. V prihod
nosti si želimo dobiti takšen prostor, kjer se bomo lahko ponovno več 
družili, igrali karte, se zabavali ob gledanju športnih in drugih preno
sov ter v tem prostoru pripravili katerega od novih projektov.

Letošnji toplejši meseci bodo za člane Kluba mladih občine 
Dornava zelo pestri. Sedaj, ko berete ta članek, je za nami že (upamo, 
da uspešno) izveden 6. rekreativni kolesarski maraton. Pripravljamo 
pa še kar nekaj velikih in odmevnih športnih ter kulturnih dogodkov. 
Prvega, za katerega sicer še nismo izbrali imena, bomo izpeljali v 
sodelovanju z Osnovno šolo Dornava. Gre za prireditev, na kateri 
bomo mlade ozaveščali o nevarnosti uporabe drog. Na drugi strani 
jim bomo za alternativo ponudili ukvarjanje s športom in zdravo pre
življanje prostega časa. Osnovnošolci in osnovnošolke se bodo pod 
budnim očesom naših mentorjev pomerili v različnih športnih aktiv
nostih. Na delu bomo videli mešane nogometne, košarkarske in 
odbojkarske ekipe. Nekateri pa se bodo pomerili v vožnji z rolerji. 
Izpustili ne bomo niti družabnih spretnostnih iger in sedaj že tradi
cionalne vleke vrvi, ki sicer poteka med osnovnošolci na eni in mode
ratorji ter učitelji na drugi strani vrvi.

Pripravljamo tudi proslavo ob dnevu državnosti, saj želimo kultur
no popestriti ta slovenski praznik. Zadnjo soboto v juniju bodo pod 
košarkarska koša na igrišču pri OŠ Dornava ponovno stopili igralci, 
ki se bodo pomerili v tekmovanju streetball. Gre za tekmovanje ekip, 
ki jih sestavljajo trije člani. Samo tekmovanje je tudi že predpriprava 
na novo zimsko sezono, ki čaka igralce KMO Dornava. Naša košar
karska ekipa namreč redno nastopa v tekmovanju PARKL. Nekega 
toplega poletnega večera bomo pripravili kino na prostem, kjer bomo
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prikazali slovenski film. Kot gosta bomo na prireditev povabili igral
ca, ki je igral v tem filmu. V poletnih mesecih se bomo nekateri člani 
podali na dvodnevno izobraževanje, ki bo potekalo v zidanici ob 
Kolpi. Izobraževanje bo potekalo na temo projektnega dela in motivi
ranja članov tima. V mesecu avgustu se bomo skupaj podali na izlet 
do zabaviščnega parka Mirabilandija, kjer se bomo zabavali na triin
štiridesetih atrakcijah. Med drugim se bomo zapeljali na 50 metrov 
visokem vlaku Katun, ki doseže hitrost 104 km/h. Spustili se bomo 
tudi po slapu Niagara in se odpravili na polet v vesolje. V parku pre
vladujeta hitrost in zabava. Na drugi strani tega parka leži plaža 
Mirabilandija, ki ponuja oazo miru s palmami, ležalniki, restavracija
mi ter različnimi vodnimi atrakcijami ter toboganom s peskom iz 
Egipta.

V jesenskih dneh bomo za vas pripravili potopisno predavanje na 
temo predstavitve Balija, ki je eden izmed turistično najbolj obiskanih 
otokov Indonezije. V sebi skriva mirne kotičke za tiste, ki radi pobe
gnejo od vsakodnevnega vrveža. Nahaja se 8° pod ekvatorjem in se 
dobesedno kopa v soncu. Za Bali so značilna dolga suha in sončna 
obdobja, ki kar kličejo po mirnem oddihu na plaži. Sonce, sonce in še 
več sonca.

Ponovno bomo organizirali impro ligo. Po uspešno izvedenih gle
daliških predstavah v Dornavi in v Mezgovcih ob Pesnici se bomo 
letos (verjetno) podali na Polenšak. Gre za igro, v kateri nastopajo 
znani slovenski stand up komiki, ki s svojimi idejami nasmejijo celot
no dvorano. Jedro predstav predstavljajo krajši, 3- do 4-minutni pri
zori ali impro discipline, ki so omejeni z določenimi pravili, znotraj 
katerih se morajo gibati igralci. V predstavo je aktivno vključeno tudi 
občinstvo, saj s podajanjem predlogov (prostor in žanr prizora, 
čustva,...) poskrbijo, da so prizori res improvizirani. Prizori so veči
noma komične narave, vsebujejo pa tudi elemente drugih žanrov. 
Posebnost žanra je preprostost izvedbe, saj so improvizatorji pri igra
nju ne uporabljajo zahtevne scenografije ali kostumografije. Pri 
komunikaciji igralci - občinstvo ima pomembno vlogo tudi modera
tor večera, ki skrbi za predstavitev koncepta večera, improvizatorjev, 
disciplin, pobiranje predlogov, hkrati pa z improviziranim stilom 
»stand-up« komedije ohranjuje splošno dobro vzdušje med gledalci.

Za bližajoče županske volitve bomo pripravili soočenje županskih 
kandidatov. Vsem bomo predstavili težave mladih v našem okolju. Od 
zbranih pričakujemo odgovore, kako bodo v primeru izvolitve reševa
li te težave, ki se pojavljajo v Občini Dornava. Pričakujemo tudi odgo
vore o bodočem gospodarskem in turističnem razvoju naše občine in 
o tem, kako mladim omogočiti lažje vključevanje v svet podjetništva. 
V zadnjih mesecih letošnjega leta bomo pripravili prvi glasbeni večer 
za mlade, na katerega bomo povabili slovenskega kantavtorja, ki bo na 
svojo kitaro zaigral svoje pesmi. Pripravljamo tudi projekt tematsko 
obarvanih klubskih večerov za člane društva, ki pa je vezan na prido
bitev lastnih prostorov. Prav tako je na to vezana tudi izvedba in pri
prava fotografske razstave z naslovom Klub mladih občine Dornava 
skozi leta delovanja. Pred božičnimi prazniki bomo skupaj z najmlaj

šimi člani in članicami izdelovali božične okraske. Skozi leto bomo 
priredili še tradicionalni nogometni turnir, turnir v namiznem tenisu, 
jesenski kostanjev piknik in nekaj manjših prireditev, namenjenih čla
nom društva.

Vabimo vas, da obiščete našo spletno stran www.dornava.net, kjer 
lahko najdete novice s področja Občine Dornava. Prav tako lahko na 
strani najdete zanimivosti in slike z naših prireditev, ki smo jih izved
li v preteklosti ter vabilo na trenutne aktualne prireditve. Kot ste lahko 
prebrali v tem sestavku, bodo člani Kluba mladih občine Dornava 
tudi v letošnjem letu izvedli veliko število prireditev. Nekatere so bolj 
športne, spet druge so bolj kulturne narave. Na prav vse pa ste že sedaj 
vabljeni tudi vi.

Kristijan Pukšič 
Član UO KMO Dornava

Dvorec Dornava -
čemu boš služil ?

Dvorec Dornava je v svoji 300-letni zgodovini doživljal dobre in 
verjetno tudi težke čase. Menjavali so se gospodarji, časi, a je preživel 
in doživel današnji čas. Danes se vsi vprašujemo, kaj bo z dvorcem 
Dornava. Bilo je mnogo predlogov, razgovorov, tudi zelo resnih, kon
kretnih namembnosti. A katera bo prava...?

- informacijski center slovenskega baroka
- muzej slovenskega baroka
- muzej lovstva
- sedež občine
- center regije
- igralnica-Italijani
- interes premožnega Rusa
- park Plaza hoteli Evropa
- Sava hoteli
- šola za ravnatelje
- biotehnična šola
- dom za upokojence visoki standard
- Miklošičev inštitut slavistike
- dom za Slovence po svetu
- multikulturni center
- akademija za barok in glasbo
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Imamo občutek, da je dvorec Dornava kot dama, ki je vsem všeč, da 
jo osvajajo, a tistega usodnega DA ni. Verjamemo, da bo prišel princ, 
ki bo ...

Franc Zagoršak 
Odbor za obnovo dvorca Dornava

Po poteh Pihalne godbe 
občine Dornava

Po dolgem času se Vaši godbeniki spet oglašamo v našem glasilu. 
Preteklo leto 2009 je bilo za nas godbenike zelo delovno, zato začni
mo kar na začetku.

(T

V februarju smo se udeležili kurentovanja na Ptuju in Fašenka po 
dornavsko. Konec aprila smo se odpravili na intenzivne vaje, saj je 
bilo potrebno dodelati vse skladbe za naš letni koncert. 1. maja smo 
pripravili budnico, kjer nas je spremljal župan g. Rajko Janžekovič, na 
kar smo zelo ponosni. In že je bil tukaj šesti junij, ko smo godbeniki 
na dvorišču baročnega dvorca v Dornavi pripravili zelo odmeven 
koncert "Gremo v kino", na katerem smo preigravali filmske skladbe, 
prirejene za godbe na pihala. Koncert je požel navdušenje med poslu
šalci in gledalci ter sedmo silo, saj smo si v lokalnem časopisu prislu
žili članek z naslovom "Ko človek ostane brez besed".

Na občinskem prazniku je bila Pihalna godba občine Dornava pre
jemnik plakete za desetletno aktivno delo, za kar se vsem zahvalju
jemo in si štejemo v veliko čast. Nato je že prišlo poletje, ko smo igra
li na različnih gasilskih prireditvah v občini in izven nje, na Žetvi na 
Polenšaku, Lukarskem prazniku v Dornavi in na različnih občinskih 
praznikih sosednjih občin. Oktobra se je godba skupaj s člani TED 
Lukari udeležila prireditve "Zahvala jeseni" v avstrijski Lipnici.

Prišel je november, ko smo konec meseca pripravili koncert ob 10. 
obletnici delovanja. Podelili smo priznanja za pet- in desetletno akti
vno delo v društvu. Prav tako smo podelili dve visoki priznanji. Franc 
Rajšp in Vinko Matela sta postala častna člana Pihalne godbe občine 
Dornava, za kar jima člani še enkrat iskreno čestitamo in se zahvalju
jemo za vse znanje in izkušnje, ki sta ga prenesla na nas. Pri tem je 
pomembno omeniti, da se je godba od začetnih 12 članov v desetih 
letih povečala za skoraj 300%, kar je velik pokazatelj, kako se 
razvijamo.

Konec leta je prišlo do spremembe v vodstvu godbe, saj je Manja 
Fabjan zaradi nosečnosti in želje, da se več posveti svoji mladi druži
ni, odstopila z mesta predsednice. Prav tako je ob tej priložnosti skle
nil pot dela organizatorja Stanko Fabjan. Obema se člani iskreno 
zahvaljujemo za opravljeno delo. Na tej točki bi Vam za prejšnje leto 
radi podali nekaj statističnih podatkov. Godbeniki smo opravili 2460 
prostovoljnih ur na vajah, 375 ur na intenzivnih vajah in 750 ur na 
nastopih izven občine Dornava.

Naj še omenimo, kaj smo postorili še letošnje leto. Februarja smo se 
v okviru 50. kurentovanja udeležili povorke petdesetih pihalnih orke
strov in mažoretnih skupin. Skupaj s petdesetimi dornavskimi orači 
smo se udeležili glavne povorke na Ptuju, kjer smo bili ena izmed več
jih skupin in se ob tej priložnosti zahvaljujemo oračem za prijetno 
sodelovanje. Skupaj z orači smo za cvetno nedeljo pospremili veliki 
presmec do farne cerkve v Dornavi. Prav tako smo igrali za veliko noč 
pri vstajenju v Dornavi in na Polenšaku.

Člani smo se spet odpravili na nujno potrebne intenzivne vaje v 
Poreč, saj so skladbe, ki jih pripravljamo za letošnji koncert zelo za
htevne. Spet smo odigrali budnico v naši in nekaterih sosednjih obči
nah. Gasilce smo na Florjanovo nedeljo spremljali do farne cerkve v 
Dornavi in s tem počastili njihov praznik.

Ob tej priložnosti Vas člani Pihalne godbe občine Dornava 5. 6. 
2010 ob 20.30 vabimo na letni koncert na dvorišče baročnega dvor
ca v Dornavi. Ekskluzivno v Sloveniji bomo preigravali skladbe ene 
izmed najuspešnejših glasbenih skupin vseh časov na svetu - 
ABBA-e. Skladbe so posebej za to priložnost prirejene za pihalno 
godbo. Pripravljamo pa tudi kar nekaj presenečenj, zato prijetno 
vabljeni!

Na koncu pa naj še ob tej priložnosti člani Pihalne godbe občine
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Dornava iskreno čestitamo in zaželimo zdravja, polno veselih tre
nutkov in družinske sreče s sinčkom Janom naši članici Manji Fabjan.

"Kdor muzicira, srce odpira." (Salomon)

Z lepimi pozdravi od Vaših godbenikov!

V imenu Pihalne godbe občine Dornava 
Peter Dodlek (predsednik)

V turističnem društvu 
Polenšak

aktivnosti nikoli ne zmanjka
Člani Turističnega društva Polenšak smo vedno zelo aktivni, pa naj 

bo to v turobnih zimskih dneh ah v prihajajoči pomladi, ki se bo 
kmalu prevesila v poletje.

V mesecu januarju smo se zbrali na zboru članov in izvolili novo 
vodstvo. Večina članov upravnega odbora je ostala iz prejšnjega man
data, nekaj pa jih je bilo imenovanih na novo. Člani upravnega odbo
ra se dobivamo vsaj enkrat mesečno, da načrtujemo aktivnosti. Prva 
taka aktivnost je bila udeležba na sejmu turizma, kjer so se predstavi
le polenske predice.

Narejena je bila tudi promocija osrednje prireditve, ki bo v mesecu 
juliju. Stojnica, kjer se je predstavilo Turistično društvo Polenšak, je 
bila zelo dobro obiskana.

V mesecu februarju je bila na Polenšaku v organizaciji Društva 
upokojencev Polenšak organizirana prireditev »PAŠENK PO 
POLENŠKO«. Turistično društvo je pogostilo nastopajoče udeležen
ce, ki so se zbrali v velikem številu.

Kurenti so že skoraj pregnali zimo, narava se je začela prebujati in 
prišel je čas, ko so iz zemlje prikukale prve pomladne cvetlice, pred
vsem zvončki in trobentice. V tem času pa vemo, da praznujejo svoj 
praznik naše mame, babice, hčere.... Da bi bilo na Polenšaku res praz
nično vzdušje, so v sodelovanju s krajani poskrbeli člani Društva upo
kojencev Polenšak, ki so ob materinskem dnevu pripravili razstavo 
slikarskih in ročnih del. Razstava je bila čudovita, saj je bilo razstavlje
nih zelo dosti slik in ročnih izdelkov. Toliko lepih in s posebno natan
čnostjo izdelanih izdelkov je res lepo videti. Svoj čar razstavi pa so 
dale tudi slike, ki so bile povezane s pokrajino in prireditvami na 
Polenšaku. Razstava je bila postavljena v turističnem domu.

Vsaka razstava pa se začne svečano in tako je bilo tudi na 
Polenšaku. Kljub temu da so zahajajoči sončni žarki nežno božali 
polenski hrib, je bil zunaj prav oster zrak. Ampak to ni motilo ne 
nastopajočih in ne tistih, ki smo se udeležili prireditve. Veselje je bilo 
spremljati nastop otrok s polenske osnovne šole, ki so se res zelo 
potrudili. Lepo je bilo videti, kako so pogumno in srčno zapeli. Člo
veka kar stisne pri srcu, ko se spomni, kje so že tisti davni časi, ko smo 
bili sami nastopajoči za naše mame in babice. Na prireditvi so nasto
pih ob spremljavi harmonikarja še domači glasbeniki, ki so za svoje 
instrumente uporabili kar pripomočke iz gospodinjstva.

Razstava je bila postavljena od četrtka do nedelje. Da bi razstavo 
zaključili na svojevrsten način, je bila organizirana peka in prodaja 
gibanic. Polenske pekarice so se spet izkazale, saj so pripravile okusne 
in slastne gibanice z zlato rumeno skorjo.

Komaj smo zaključili s to prireditvijo, že so stekle priprave na čistil
no akcijo, ki je bila organizirana po ceh Sloveniji. Kot vsako leto 
doslej, se je tudi letos na Polenšaku zbralo približno 200 udeležencev 
vseh starosti in poklicev. Z veseljem je bilo gledati vso to množico 
ljudi, ki so prišli z namenom čim bolje očistiti domači kraj. Razdelili 
smo se po skupinah in se odpravili na teren. Po nekaj urah smo se spet 
zbrali pred turističnim domom vsak s kakšno novo izkušnjo. Človek 
skoraj ne more verjeti, da se kljub velikemu številu posod za odpadke, 
ki so pri vsakem gospodinjstvu, še lahko najde toliko odvrženih smeti 
v naravi. Večina je bila mnenja, da bi čistilno akcijo morali organizi
rati dvakrat letno, z namenom, da bi se je udeležilo čim več udeležen
cev in bi se verjetno s tem spremenila ozaveščenost ljudi do varovanja 
narave in okolja.

Po uspeh čistilni akciji je bilo potrebno urediti tudi okolico turisti
čnega doma. Zbralo se je kar nekaj članov, ki so poskrbeli za ureditev 
okolice turističnega doma.

Kot že nekaj let doslej, smo se tudi letos, 1. maja zbrali pred turisti
čnim domom kolesarji in se odpravili na Jeruzalem. Vreme je bilo 
čudovito in je pozitivno vplivalo na razpoloženje udeležencev. Že po 
nekaj kilometrih vožnje smo se ustavili pri naših dveh članih turisti
čnega društva, ki sta nas prijazno povabila na okrepčilni postanek. 
Čakala nas je še dolga in naporna pot, zato smo dobili za popotnico 
nekaj svežih in dišečih rogljičkov ter piškotov. Vožnja je bila res lepa, 
saj je pot vodila med polji in travniki, ki se že bohotijo v vsej svoji 
lepoti. Poseben čar je pogled z vrha hriba v dolino, kjer se oči spoči
jejo na vseh teh pomladnih barvah. Vzpon na Jeruzalem je bil napo
ren, vendar ko prispeš na vrh, je trud poplačan. Čudovit razgled na 
vse strani neba ponuja marsikaj. Potepanje po teh vinorodnih gričih 
je tudi priložnost za srečanje z znanci, saj ljudje prihajajo iz vseh kon
cev. Po okrepčilnem počitku je bilo treba nadaljevati pot proti domu, 
ki nas je kolesarje vodila skozi Ljutomer. Tam je bilo srečanje vozni
kov starodobnih vozil. Udeleženci so se pripeljali v najrazličnejših 
avtomobilih in na motorjih, ki so bili vsi častitljive starosti.
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Dan se je nagibal že v pozno popoldne, zato je bilo treba splezati na 
kolesa in se posloviti od starih vozil. Vozili smo se med polji in lepo 
urejenimi naselji. Čakal nas je še zadnji večji vzpon proti Gomili, ki 
smo ga vsi uspešno premagali. Dan se je poslavljal, z zahoda je bilo 
videti še zadnje sončne žarke, ko smo prispeli nazaj na Polenšak. 
Poslovili smo se z željo, da se naslednje leto spet odpravimo na prvo
majski izlet.

Vsi ti dogodki so bili lepi in vsak je bil nekaj posebnega in enkrat
nega. Potrebno je poudariti, da ves ta čas, ko je bilo poskrbljeno za 
realizacijo vseh opisanih dogodkov, v Turističnem društvu Polenšak 
skrbno in načrtovano potekajo priprave na praznik žetve z razstavo 
kruha in pogač, ki bo 17. in 18. julija.

Silva Marin

Cigani iz Dornave
Smo etnografska skupina cigani iz Dornave. Znani smo daleč 

naokoli, saj marsikdo pozna našo vas, našo občino prav po nas 
ciganih.

Delujemo že skoraj pol stoletja. Prepoznavni smo po svoji raznoli
kosti, po živih barvah, ki so nekaj posebnega.

Letos je leto, v katerem smo zelo aktivni, saj se pripravljamo na našo 
50. obletnico, ki bo za fašenk 2011.

Začetek ciganov po dornavsko se je začel na kmečki gostiji v 
Dornavi, ko sta se kuharici preoblekli v ciganki in šli prosit pred ženi
na in nevesto, ki ju nista prepoznala. Ker sta bili veseljakinji, sta šli še

na drugo gostijo v Dornavi. Tam sta »pošpijunili«, kaj dobrega kuha
jo. Gospodinja in gostuvajnci so mislili, da sta pravi ciganki in so ju 
skoraj spodili. Po pripovedovanju starejših sega zgodovina dornav- 
skih ciganov še globlje v preteklost, saj so se že mnogo let prej oblekli 
v cigane in z vozom peljali v sosednjo vas Spuhljo.

Leta 1961 so cigani iz Dornave prvič sodelovali na povorki na Ptuju 
in od takrat seveda s kratkim premorom sodelujemo vsako leto na 
vseh povorkah. Sodelujemo na našem fašenku po dornavsko, pova
bljeni smo v sosednje občine in širom po Sloveniji: Mežico, Cerknico, 
Mozirje, Šoštanj, Lenart, na Primorskem si zelo želijo, da pridemo, in 
še v več krajev. Najbolj veseli pa smo, ko si »porihtamo« traktorje, pri
pravimo vozove, uredimo kuhinjo in se odpravimo zabavat ljudi v 
sosednje kraje. Na vozovih in traktorju smo res pravi dornavski ciga
ni. Nekaj let že prijateljsko izmenjujemo obiske z Mežico in Dobovo. 
V Dobovo gremo v soboto po pustu, kar nam zelo prija, da se vmes 
odpočijemo in seveda zopet »zrihtamo«.

V lanskem letu smo začeli snemati film z naslovom Cigani iz 
Dornave.

Petnajsto serijo smo snemali na naši Čiišekovi domačiji z uprizori
tvijo »gostiivaja« s cigani. Bilo je nekaj posebnega, saj je gostija segala 
v leto 1930. Harmonika in pesem sta nam ogreli dušo in srce, poskr
beli pa smo seveda za pravi ciganski pisker.v katerem je naša ciganska 
pojedina.

Leto je zelo delovno. Za snemanje nas mora biti precej in še vreme 
mora biti lepo. Včasih nas je pregnal dež ali oblaki, vendar dobra volja 
vse premaga.

Tudi čez leto smo dosti aktivni, saj smo povabljeni v goste: na roj
stne dneve, obletnice, gostije in slavja.
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Več vam bomo povedali in zaupali na premieri našega filma pri
hodnje leto, na katerega vas že sedaj vljudno vabimo.

Anica Slodnjak 
TED Liikari 

Sekcija cigani Dornava

Delovanje Oračev iz Dornave
Orači smo bili aktivni tudi čez celo zimo. Negovali smo belo in 

rdeče vino v naši vinski kleti na Čušekovi domačiji. Zbirali smo se pri 
kartah, šahu, pripravljali tudi repertoar pesmi za naše nastope in kole
dovanja v času fašenka. Takoj po svečnici smo imeli prireditev Prvo 
brazdo, letos že tretjič. Pridružili so se nam tudi orači iz Kicarja, 
Podvincev in Zabovcev. Udeležila pa se je tudi velika množica ljudi iz 
Mezgovcev, Dornave in tudi iz sosednje okolice. Ob tem se moram 
zahvaliti gasilcem PGD Mezgovci in PGD Dornava za okrepčilo in 
sprejem sredi noči. Zahvaljujem pa se tudi aranžerski sekciji Ted 
Liikari, ki jo vodi ga. Olga Zorko. Izdelali so nam veliko število rož in 
okraskov za klobuke, plug in smreko na njem. V času fašenka smo z 
našim plugom obiskali skoraj celo občino. Orali smo za dobro letino 
in za debeli luk. Na povabilo Turističnega društva Polenšak smo se 
udeležili tudi prve povorke na Polenšaku, kjer smo bili zelo lepo spre
jeti in pogoščeni. Skupaj s Pihalno godbo Občine Dornava smo se 
udeležili 50. pustne povorke na Ptuju. Plug graščaka Pongraca iz 
Dornave je vleklo 50 oračev. S svojimi koračnicami nas je oznanjala 
naša godba. Skupaj z godbo smo nastopali tudi na Fašenku po dor- 
navsko in na povorki v Bukovcih.

Takoj po koncu fašenka smo začeli z izdelavo brajd na naši Čušeko
vi domačiji. Na cvetno soboto smo izdelovali presmece in jih pokla
njali našim občanom. Nekateri so s sabo pripeljali tudi otroke, da so

se seznanili s tradicijo izdelovanja presmecev. Letos smo drugič izde
lali tudi presmec velikan. Da bi bilo vse popolno, sta nam pri delu 
pomagala naša patra, gospod Emil Križan in gospod Jože Osvald, 
katerih smo bili zelo veseli.

Na cvetno nedeljo smo se zbrali takoj zjutraj. Prišla je tudi Pihalna 
godba Občine Dornava, ki nas je spremljala. Ko smo osvežili presmec, 
smo ga ob zvoku koračnic odnesli na blagoslov v našo farno cerkev. 
Po končanem obredu smo ga postavili pred Čiišekovo domačijo, ki 
nam jo bo krasil celo leto. Tam je bil seveda tudi piknik. V času pri
prav na presmec smo iz propadajočega hrasta, ki je ležal v gosposkem 
gaju, izdelali lepo masivno mizo in klopi, ki smo jih postavili med 
staro trto in vinsko kletjo. Dokončali smo tudi brajde, ki so ponos 
vsake domačije.

Orači Dornava se zahvaljujemo za pomoč vsem, ki ste nas v času 
fašenka sprejeli z nasmeškom na obrazu in nas obdarili z darovi. Želi
mo si, da bi se nam pridružilo več mladih in da bi skrbeli za ohranja
nje naše kulturne dediščine.

MS

PGD Dornava
Društvo s 110. letno tradicijo

Prvo polletje tega leta je bilo za člane in članice našega društva zelo 
delovno. S ponosom smo v začetku leta priredili 110. letno konferen
co in tako sodimo takoj za Ptujem, Trgoviščem in Veliko Nedeljo za 
4. najstarejše gasilsko društvo na ptujskem polju.

■ Skupinska slika članov PGD Dornava

V društvo je pristopilo 7 novih članov, ki že redno sodelujejo pri 
gasilskih aktivnostih. Ustanovljena je bila tudi ženska desetina, ki s 
pomočjo moške desetine redno trenira in obiskuje tekmovanja v bliž
nji in tudi v daljni okolici.

Na zahtevo Gasilske zveze Občine Dornava se je 24 članov udeleži
lo zdravniškega pregleda, ki smo ga vsi uspešno opravili. Prav tako so 
tudi trije člani uspešno prestali zdravniški pregled za nosilce izolirnih 
dihalnih aparatov. Vsa oprema oziroma gasilska tehnika je bila redno 
vzdrževana in servisirana.

S pomočjo Vaškega odbora Dornava smo na predvečer dneva upora 
proti okupatorju postavili prvomajsko drevo, ki velja za simbol delav
skega praznika. V čast zavetnika gasilcev Sv. Florjana smo se v dor- 
navski cerkvi udeležili Florjanove maše.
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■ Tekmovanje v spajanju sesalnega voda

■ Postavitev majskega drevesa
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■ Utrinek prireditve

Letos smo izpeljali tudi akcijo navoza ribnika pri Pesnici, kjer želi
mo urediti športni park z asfaltnim igriščem. Na tem prostoru smo v 
lanskem letu skupaj z VO Mezgovci zgradili brunarico, ki je vsesplo
šnega pomena, tudi ob izvedbi športnih aktivnosti.

V drugi polovici leta se bo društvo aktivno pričelo ukvarjati z orga
nizirano rekreacijo ljubiteljev pohodništva in kolesarjenja.

Aktivnosti v društvu tudi med letom ne zmanjka.

Ker pa so se že pričele tudi aktivnosti za tradicionalno prireditev 
»Od paše do sira«, ki bo letos že četrta, vse občane občine Dornava 
vljudno vabimo, da pridete na našo prireditev v nedeljo, 20. junija, saj 
želimo Mezgovčani pokazati, da znamo stopiti skupaj in s skupnimi 
močmi, ko je to potrebno, narediti veliko za promocijo svojega kraja 
in občine.

Franc Vrabl

PGD Dornava ob svoji 110. obletnici obstoja 3.7.2010 prireja veliko 
veselico z ansamblom Prepih in vas obenem vabi, da se prireditve 
udeležite!

V službi ljudstva - »NA POMOČ«

Boris Šegula

Utrinki iz aktivnosti PGD 
Mezgovci ob Pesnici

Plan dela, ki ga društvo vsako leto predstavi na svoji letni konferen
ci, je vodilo PGD društva v Mezgovcih, ki poskrbi tudi za društveno 
življenje na vasi.

Med že izvedenimi prireditvami je bil v mesecu marcu materinski 
dan. Vanj je bila vključena večina otrok in mladih iz vasi Mezgovci ob 
Pesnici.

PGD Mezgovci v veliki meri sodeluje tudi z ostalimi društvi v obči
ni Dornava.

Takšno sodelovanje je bilo s TED Lukarji iz Dornave, ki so v pro
storih našega društva namestili peč za peko gibanic. Ta projekt je vse
stranskega pomena tako za liikarsko društvo ob njihovi tradicionalni 
prireditvi kakor tudi za PGD Mezgovci, saj se bodo lahko gibanice 
pekle v domačem kraju.

PGD Polenšak
V začetku leta smo najprej organizirali občni zbor društva, kjer je 

bil sprejet plan dela, ki ga pridno realiziramo. V društvo se je včlani
lo nekaj novih članov, na kar smo ponosni. Udeležili smo se občnih 
zborov v občini Dornava in še nekaterih izven nje.

17. aprila je bila čistilna akcija »Očistimo Slovenijo v enem dnevu«, 
kjer smo sodelovali. Polenšak z okolico je zelo lep, potrudimo se vsi, 
da takšen tudi ostane.
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Postavili smo majsko drevo in se ob kresovanju družili do jutranjih 
ur. Udeležili smo se svete maše v čast svetemu Florjanu. Udeleženci pomladnega pohoda Žamenci - Polenšak

Na področju operative smo posredovali na travniškem požaru. 
Trije člani so se udeležili izobraževanja za nošenje dihalnega aparata. 
Dve ekipi se bosta udeležili tekmovanja v hitrostni hidrantni vaji v 
sklopu lige. Prav tako si želimo pionirske ekipe.

11. 6. 2010 bo gasilsko tekmovanje na Polenšaku, 12, 6. 2010 pa 
veselica z Navihankami. Upamo tudi na otvoritev novega gasilsko- 
kulturnega doma. Lepo vabljeni!

Vsem občankam in občanom iskreno čestitamo ob prazniku naše 
občine!

Z gasilskim pozdravom »NA POMOČ« !

Za PGD Polenšak 
Milena Sire

Pred božičnim časom smo v dvorani uredili novoletno jelko z jasli
cami in zunaj veliko novoletno jelko. Dan samostojnosti z štefanova- 
njem je po nagovoru podžupana Milana Silaka popestrila urica kome
dijantov KUD Velika Nedelja.

Silvestrsko praznovanje je prav tako potekalo v dvorani in po pol
noči tudi malce zunaj ob čudovitem razsvetljenem nebu od ognjeme
tov. Čeprav napovedi vremenarjev niso predvidevale močne zime, 
smo vsi čutili drugače in se tako ob sobotah dobivali v našem domu 
ter utrjevali naše vezi v druženju med člani in vaščani.

Na Valentinovo soboto je zopet bil čas rezerviran za občni zbor 
našega društva, kjer smo potrdili narejeno in si zadali nove naloge za 
leto 2010. Nekatere naloge se tudi že izvajajo.

Pohodniki so že bili aktivni tudi v tem času in so prepešačili kar 
nekaj naših planinskih poti.

PGD Žamenci
V decembru preteklega leta je bilo v naši sredini zopet pestro, tako 

kot je to v vsakem decembrskem času pri nas. Naše najmlajše je prvič 
v našem vaško-gasilskem domu obiskal Božiček, ki so se ga otroci 
srčno razveselili, saj so to v domačem kraju doživeli prvič. Tudi v sklo
pu našega društva in VO smo se vaščani dobivali v večernih urah in 
šahirali, kartali, mlajši pa so se rekreirali za mizo namiznega tenisa.

■ Odmor na poti k božični polnočnici!

Prav tako sta po naših domačih trasah potekala dva pohoda iz 
Žamencev skozi Tibolce v Prerad ter iz Žamencev skozi gozd proti 
Polenšaku.

Stelde so priprave na proslavo ob dnevu žena, ki je bil izvedena 13. 
3. 2010 z nastopi naših najmlajših!

■ Nastopajoči ob dnevu žena

Športni navdušenci so se podali zopet proti Planici navijat za slo
venske orle, ki nas tudi tokrat niso razočarali. Nekateri od potnikov 
smo ob tej priložnosti obiskali in občudovali dolino Tamar ter doži
veli pravo zimsko idilo v igluju.

Na cvetno nedeljo so se zopet izkazali vaščani vasi Brezovci, ki so
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■ Udeleženci Planice 2010 v dolini Tamar

spet naredili velik »presmec« in ga ponesli v Marijino cerkev na 
Polenšak k blagoslovu. V tej tradicionalnem dejanju se vaščani zbere
jo in okrepijo sosedske vezi.

■ Priprave na velikonočno kresovanje!

Na velikonočne praznike tradicijo obnovijo vaščani iz Slornov s pri
jatelji in tako zopet nastane velikonočno kresovanje, ki traja od sobo
te popoldan do ponedeljka popoldan. Ob tej priložnosti se zbira 
mlado in starejše ter obuja spomine na pretekla dogajanja ob kresova
nju in aktualnih dogodkih iz preteklosti.

Vseslovenske čistilne akcije »Očistimo Slovenijo« se je udeležilo 
120 udeležencev, članov društva in vaščanov, ki so zbrali za štiri trak

torske prikolice raznih smeti in navlak ter jih sami odpeljali na depo
nijo na Ptuj. Za prevoze Štefanu Golubu, Jožetu Pintariču in Antonu 
Merniku velja iskrena zahvala. Ob tem nas veseli dejstvo, da smo tri 
divja odlagališča, vsaj upamo, zapečatili za vedno. Bode v oči pa še 
eno odlagališče ob cesti Brezovci-Polenšak (cca. lOOm od Florjani- 
čeve kapelice), a upamo, da bo v kratkem očiščeno in bo lastnik dal 
svoj prispevek k čistemu okolju.

11. aprila smo Žamenčani imeli popotovanje po svojem kraju in 
posadili lipo na vrhu Žamencev - Čagranovem bregu.

V nedeljo, 25. 4., smo v okviru društva in vaškega odbora Žamenci 
organizirali pregled vseh gasilnih aparatov v naši okolici. Pregledanih 
je bilo 45 aparatov.

Že naslednji dan je bila akcija za prevoz in postavitev prvomajske
ga drevesa, ki letos meri v višino 27 metrov. Vsi navzoči so bili Žida
ne volje in postavitev smo praznovali pozno v noč ob simboličnem 
kresovanju.

tfENCI
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■ Postavitev "majpana" 2010!

Naši člani in članice so se v velikem številu udeležili sv. maše v 
cerkvi sv. Doroteje v Dornavi za Florijanovo nedeljo. Tudi tekmoval
na desetina že pridno trenira za naporno ligaško tekmovanje, ki se bo 
pričelo 15. 5. 2010 v PGD Prvenci-Strelci.

V okviru 14. občinskega praznika občine Dornava prireja naše dru
štvo 22. 5. 2010 ob 16. uri tekmovanje v hitrostni hidrantni vaji po tra
diciji v ligaškem tekmovanju ob vaško-gasilskem domu v Žamencih.

Franc Šuen 
Predsednik VO Žamenci

Velikonočne delavnice 
DKŽ Občine Dornava

Nekaj članic Društva kmečkih žena Občine Dornava se je v mese
cu marcu pred velikonočnimi prazniki z veseljem udeležilo delavnic, 
ki so nam bile ponujene in so potekale v prostorih Biotehniške šole na 
Grajenščaku. Te delavnice nam je omogočilo EK; RP iz ukrepa LEA- 
DER, v katerega je vključena tudi naša občina.

Pripravile in izdelale smo si lahko velikonočne aranžmaje. Vsaka 
članica oz. udeleženka si je izdelala svoj izdelek v barvni kombinaciji, 
ki ji je bil na voljo. Izdelale smo si tudi darilno embalažo in dopolni
le znanje v zlaganju papirnatih serviet.
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Preživele smo prijetno popoldne ob druženju. Čudovito aranžirani 
namizni izdelki, pod vodstvom učiteljic Biotehniške šole Ptuj, so pri
čarali lepoto velikonočnih praznikov.

nato pa so nastopili še učenci iz OŠ dr. Franja Žgeča Dornava pod 
vodstvom mentorice ge. Suzane Cmrekar. Dolgoletni predsednik dru
štva Franc Ciglar je pozdravil vse navzoče, tajnica Marica Čeh pa je 
prebrala poročilo oziroma je seznanila vse prisotne o dosedanjem 
delu in aktivnostih te dobrodelne organizacije v minulem obdobju, 
obenem pa je tudi predstavila plan dela za leto 2010, v katerem je 
seveda še naprej v ospredju krvodajalstvo in pomoč sočloveku v sti
ski, to je ostarelim, bolnim ali socialno šibkim. V nadaljevanju občne
ga zbora so nas pozdravih in izrekli nekaj pohvalnih besed župan g. 
Rajko Janžekovič, predsednik ptujskega območnega združenja RK g. 
Aleksander Solovjev, sekretarka območnega združenja ga. Marjana 
Cafuta in predstavniki domačih društev.

Podeljena so bila tudi priznanja vsem krvodajalkam in krvodajal
cem, ki so darovali kri 5-, 10-, 15-, 20-, 25-, 30-, 35- in 40-krat. 
Krvodajalci, ki so darovali kri 25-krat, pa so v zahvalo prejeli tudi pla
kete. Jožetu Florjaniču ml., Alojzu Horvatu, Vladu Krajncu in Alojzu 
Pihlarju, ki so darovali kri 50-krat, pa je KO RK Dornava podarila 
tudi zraven priznanj in plaket še zlato ploščico s kapljo krvi. Za 60- 
krat darovano kri so prav tako prejeli plakete in priznanja Marjan 
Peteršič, Milica Ljubeč, Milica Petek-Filipovič in Romana Jurič.

Letošnji rekord je postavil Vinko Kokol iz Dornave, ki je daroval to 
zlato tekočino že 70-krat. Povedal nam je, da je prvič daroval kri kot 
vojak v Nišu in od takrat naprej se redno udeležuje krvodajalskih 
akcij od 3- do 4-krat letno. Obljubil pa je, da bo to humanost opravljal 
vse do tedaj, dokler mu bo služilo zdravje, saj se zaveda, da kri rešuje 
življenja. Tega pa se zavedamo tudi v naši krajevni organizaciji, saj se 
trudimo, da bi pridobili čim več krvodajalcev, predvsem mladih. 
Vsem krvodajalkam in krvodajalcem pa se ob tej priliki zahvaljujemo 
za njihovo prostovoljnost in humanost, za katero seveda ne prejema
jo nobenega plačila.

Marica Čeh

■ Članice DKŽ Občine Dornava na zaključku leta 2009 v novih 
predpasnikih, katerih sponzorje bil župan Rajko Janžekovič.

Anica Vrabl

Občni zbor KO RK Dornava
Krvodajalke, krvodajalci in člani Krajevne organizacije Rdečega 

križa Dornava smo se zbrali na občnem zboru dne, 6. 3. 2010. Po sta
tutu imamo le-tega vsaka štiri leta.

V kulturnem programu so najprej zapele dornavske ljudske pevke,

RK Polenšak
Tako kot vsako leto smo tudi letos pričeli z delitvijo hrane. Ker so 

količine omejene, delimo tako, da enkrat dobijo eni, drugič drugi. Čez 
leto delimo vsem tistim, ki so te pomoči opravičeni.

Tako kot vsa društva tudi mi čakamo na svoj prostor v novem gasil- 
sko-kulturnem domu.

Meseca decembra smo obiskali naše krajane po domovih za ostare
le, in sicer v Muretincih, v Ormožu in na Ptuju. Razveselili smo jih s 
skromnim darilom ter z okraski božičnih motivov, ki jih je izdelala
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dijakinja Manja. Prav tako smo obiskali nepokretne bolnike po naših 
vaseh. Vsem pa je največ pomenil stisk roke in prijeten pogovor.

Marija Petek 
RK Polenšak

DU Dornava
Poslovili smo se od najstarejših članic

naših srečanjih in izletih. Bili smo ponosni, da imamo v naših vrstah 
106- in 99- letni članici. Na žalost pa sta se poslovili na pragu letošnje 
pomladi.

V mesecu marcu smo imeli občni zbor naših članov in sprejeli 
bogat delovni program. Planirali smo letovanje, ekskurzije, srečanja, 
obiske pri starejših članih, medsebojno pomoč in solidarnost. Tudi 
sekcije: ribiči, balinarji, pohodniki in kolesarji že pridno izvajajo svoje 
dejavnosti in s tem skrbijo za svoje zdravje.

V aprilu smo se množično udeležili čistilne akcije. Po svojih močeh 
smo pomagali očistiti naš kraj.

■ Na organiziranih sprehodih se nam radi priključijo tudi 
najmlajši, naši vnučki.

V mesecu januarju in v začetku februarja smo obiskali naši najsta
rejši članici, Ljudmilo Cajnko in Verono Petek. Bili sta dolgoletni čla
nici našega društva, obe aktivni, dokler sta lahko še sodelovali na

■ 106. rojstni dan Verone Petek

Ob občinskem prazniku želi DU vsem občanom prijetno počutje, 
lepe medsebojne odnose in zdravja.

Marija Velikonja

Zlata poroka
Marije in Jožeta Florjanič iz Mezgovcev

Ljubezen, medsebojno spoštovanje ter seveda zdravje in sreča
pripeljejo zakonce tako daleč, da lahko obhajajo 50. obletnico svojega 
skupnega življenja. To sta dokazala tudi zakonca Florjanič iz 
Mezgovcev 43 (Jožef in Marija, roj. Solina), ki sta 14. novembra 2009, 
po petdesetih letih ponovno izrekla svečani DA.

Svečani dogodek je opravil župan Občine Dornava Rajko 
Janžekovič v prostorih sejne sobe občinske zgradbe. Svojo zaobljubo
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izpred 50 let pa sta obnovila in potrdila v cerkvi sv. Doroteje v 
Dornavi.

V zakonu so se jima rodili trije otroci, sinova Branko in Jožef ter 
hčerka Renata.

Za poročni priči sta izbrala vnukinjo Karmen in vnuka Mitja. 
Skupaj pa sta ponosna na vseh 6 vnukov in enega pravnuka.

Življenjska sopotnica Marija je vseskozi gospodinjila doma in 
skrbela za družino, mož Jožef pa delal v Agisu na Ptuju, v kraju in 
občini pa je še danes zelo aktiven.

Jože ob vsaki priliki, ko ga poprosimo, še vedno speče dober doma
či kmečki kruh.

Tudi v prihodnje jima želimo obilo zdravja in skupnih dni v krogu 
svojih najdražjih in da bi še vrsto let uživala sadove svojega trdega 
dela.

Anica Vrabl

Čebele
Vprašajmo se, kaj so čebele in zakaj je dobro, da ostanejo.

Čebele so koristen insekt. Kot veste, jih gojimo v čebelnjakih, poja
vljajo pa se tudi po raznih votlih deblih in votlinah, kjer je njihovo 
prvotno in naravno domovanje, dokler si jih človek ni podredil in jih 
spravil v čebelnjake.

Čebele kot insekt nam opravijo veliko in koristno delo, oprašujejo 
nam sadno drevje, najrazličnejše poljščine, grmičevnice, npr. pri 
češnjah, če jih oprašijo čebele, se poveča pridelek celo za sedemdeset 
procentov, pri jablanah do petdeset procentov itd. Če tako pogledamo 
malo to ekonomsko stran, vidimo, da je koristnost čebel v kmetijstvu 
zelo velika. Kadar čebele letajo tako s cveta na cvet, skrbijo tudi za 
sebe in svoj zarod in tudi čebelar, če vestno skrbi za svoje čebelice, 
dobi nekaj od njih. Predvsem med, ker tega vsi najbolj poznamo. Je 
sladilo, živilo in tudi zdravilo, saj nam krepi imunski sistem. In še 
matični mleček, kar je nekaj najboljšega, kar nam ponuja narava. 
Matični mleček se lahko uporablja kot preventiva, da ne zbolimo, med 
boleznijo, kurativno in spet po bolezni, da okrepimo od bolezni 
izčrpano telo.

Zakaj vam pišem vse to? Ko hodim tako naokoli, opazujem naravo 
in ljudi, kako ugonabljajo nam to preljubo zemljico, nesnaga tu in 
tam, škropimo ob vsakem času, najrajši sredi dneva in v vetru, da nam 
veter raznese vsepovsod škropivo, najmanj tja, kjer škropimo. Ne 
pogledamo okoli, kaj kje cveti in ali kaj obletava te cvetove, saj se to 
nas ne tiče, ni važno, je čmrlj ali čebela, metulj, važno je, da smo svoje

delo opravili in s tem koristili ali ne koristili okolju.

Opozoril bi rad vrtičkarje in kmetovalce, čeravno škropite s škropi
vi, ki niso strupeni za čebele, vendar, če čebela preleti skozi meglo 
škropiva, ne bo prišla več v panj, iz katerega je vzletela, ker se je 
navzela vonja po škropivu in po prihodu v panj jo imajo domače 
čebele za vsiljivko in jo ubijejo.

Prosil bi vse, ki uporabljajo škropiva, naj jih uporabljajo proti 
večeru, ne v vetru in tudi direktno v cvet ne.

Čebelarski pozdrav naj medi!!!

ČD Dornava

IDOTBMTO 2. junij 2010

Ribiško društvo Dornava
Člani Ribiškega društva Dornava smo dokaj aktivni na športnem in 

družabnem področju. Že več let sodelujemo na raznih ribiških tek
movanjih in tudi na turističnih prireditvah doma in v sosednji 
Hrvaški na prazniku grozdja v Bujah.

Osvojili smo že tudi 1. mesto na korantovem pokalu na Ptuju, ki ga 
organizira Turistično društvo Ptuj in RD Ptuj.

Tudi letos bomo pripravili tradicionalno vinsko trgatev z bogračija- 
do in družabnimi igrami. Na prireditvi sodelujejo ekipe iz Šempetra v 
Savinjski dolini, Prebolda, Ptuja, Buj iz sosednje Hrvaške in še bi 
lahko naštevali.

Na športnih tekmovanjih smo bili kar uspešni. Sodelujemo v regij
ski ligi, državni B-ligi, na raznih društvenih in mednarodnih tekmo
vanjih (Madžarska, Novi Marof; Ljibeščica, Istra Buje, Hrvaška; 
Sarajevo, Bosna in Hercegovina). Seveda pa tudi naši posamezni člani 
sodelujejo v reprezetanci Slovenije in so se udeležili evropskega 
prvenstva (Žiga Pavlič) in svetovnega mladinskega prvenstva 
(Mesarič Nejc).

Ribiči radi skrbimo za čisto okolje in naravo, zato smo se odločili, 
da bomo sanirali tudi preostali del stare struge Pesnice in jo pripelja
li v prvotno stanje.

Za sanacijo smo si že pridobili pisno dovoljenje od Ministrstva za 
okolje in prostor, Urada za upravljanje z vodami št. 35500-80/2009. 
Načrt za sanacijo pa je izdelalo podjetje VGP Drava Ptuj. Seveda bo 
to velik finančni zalogaj za naše društvo, vendar se bo ves trud popla
čal, ko bomo dokončno rešili to ekološko bombo in se bomo lahko 
spet sprehajali po lepih brežinah, kot so se nekoč.

Rad bi vas tudi spomnil, da so v tej reki nekoč kraljevali sulec, 
postrv in kečiga.
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Ti dokazi so vidni iz ribolovne dovolilnice iz leta 1929 do 1936, last
nik dovolilnice pa je bil Meško Matija iz Dornave. Dovolilnico pa je 
izdal Okrajni urad podravske banovine na Ptuju.

Vse občane pa naprošamo, da vestno skrbijo za čisto in zdravo 
naravo, da varujejo okolje in vodo. Če poginjajo ribe in čebele, potem 
tudi človek ne bo mogel dolgo preživeti.

Predsednik RD Dornava 
Janez Horvat
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■ Dornava nekoč

■ Dornava danes
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Viljem Mar
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‘ ^^M:/fax:02/7S4#15
_ SREČNO 2007!
yrjPETERŠIČ, s.p.



ISLIKOPLESKARSTVOl
IZDELAVA FASAD R 6 FI j

Janez Cigula, s.p. 
Dornava 106 a 
2252 Dornava

Tel.: 02/755-33 41 
GSM: 041/771 915

Se priporočamo!

ST
KROVSTVO, KLEPARSTVO 

SPLOŠNA GRADBENA DELA| 
POSREDNIŠTVO

Janez Lah, s.p.
Mezgovci ob Pesnici 70/c 

2252 Dornava
Tel.: 02/755 74 21 
faks: 02/755 74 20 
GSM: 041/375-838

E66RARM ROSER
CREATONH/f kkmbm«:
NARAVNO VOOIINO- ——I

KLOBER,

a\itoprevozništvo
IN STORITVE Z 

GRADBENO MEHANIZACIJO
Branko Ciglar, s. p. 

Dornava 117 d 
S 02/755 04 11 

GSM: 041 692 033
4:

huuf Villas ® Jungmeier

MESARSTVO 
HERGA, d.o.o.

MEZGOVCI 67/A 
2252 DORNAVA 

02/754 01 16
.<4°

-rt>P\iOv|//v°
SE PRIPOROČAMO!
Mesarstvo HERGA

AVTOSERVIS
AVT0LIČARSTV0

AVT0KLEPARSTV0
MIROSLAV SLODNJAK s.p.

Dornava 24 
Tel.: 02/755 2 5 31 

GSM: 041/755 253 
E-mail: slodnjak@gmail.com

VZDRŽEVANJE, UREJANJE, ZASAJANJE OKOLIC 
proizvodnja okrasnega grmičevja, sadik 

za balkone in enoletnic za cvetlične 
grede, urejanje okolic, skalnjakov,...

Jožica Kovačec s.p
Tel : 02/755 17 11, GSM: 041 345 746

PRIPOROČAMO SE!

KRISTIJAN SLODNJAK s.p.
. I

IZIUM

Se

Nahajamo se v občinski stavbi občine 
Dornava.
Ponujamo vam
• zavarovanja:

AVTOMOBILSKA (do 60 % bonusa), 
PREMOŽENJSKA, ŽIVLJENJSKA, 
NEZGODNA, KOLEKTIVNA, TURISTIČNA;

• dodatna zdravstvena zavarovanja;
• varčevanja (pokojninska, štipendijska, 

stanovanjska);

• posredovanje kreditov in bančnih 
računov.

Poslujemo z Grawe zavarovalnico, 
Zavarovalnico Maribor, Zavarovalnico 

Triglav, Generali zavarovalnico.

Odpiralni čas:
PON., TOR., ČET., PET.: od 9. 00 do 16. 00 
SREDA: od 14. 00 do 19. 00

KONTAKT: 040 462 109

LUKARIJA tours
Aleksander Belšak, s.p.

Mezgovci ob Pesnici 4 
2252 Dornava 

GSM: 041/793-451

Se priporočamo 1

MESARSTVOVV' VALENKO

Jurij Valenko, s.p. 
Dornava 32/a 
2252 Dornava 

® 02/755 03 01
Obiščite nas in 
se prepričajte o 

naši kvaliteti!
Se priporočamo!

MESARSTVC^/1VALENKO


